



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址: 香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/155

中一閱讀 FUN FUN FUN 活動

敬啟者：

為提升學生的閱讀興趣，培養從閱讀中學習的良好習慣，本校將舉辦「中一閱讀 FUN FUN FUN 活動」。本校獲有心人陳偉文先生的慷慨贊助，將為每名中一學生提供五十元購書津貼。在學校老師帶領下，學生將前往「商務印書館尖沙咀圖書中心」，一同享受選書購書之趣。詳情如下：

日期：11 月 28 日（星期五）

活動時間：下午 3 時正至 4 時正

活動地點：商務印書館尖沙咀圖書中心

回程抵校：約下午 5 時 15 分（視乎交通情況）

備註：1. 本校將安排旅遊巴士來回接送師生往返本校和活動地點；

2. 請準備足夠金錢購書。

3. 是次活動中一學生必須出席，如因遲到或其他原因而無法出席活動，學生必須留校於圖書館進行學習活動，直至整體隊伍完成活動回校上課為止。

如有查詢，請致電 2461 1555 與盧璣芝主任聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十一月二十五日



裘錦秋中學（屯門）

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址: 香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

Fax: (852)-2464 6161 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2025-2026/155

Post-Examination Activity: FUNFUNFUN Reading

Date: 25th November 2025

Dear Parents /Guardians,

To enhance students' interest in reading and cultivate good habits of learning through reading, our school will launch the "S1 FUN FUN FUN Reading" activity. Generously sponsored by our kind-hearted donor, Mr. Henry Chan, each S1 student will be provided with a \$50 book purchase subsidy. Under the guidance of teachers, students will enjoy the fun of selecting and purchasing books. Details are as follows:

Date: 28th November, 2025 (Friday)

Activity Time: 3:00 PM to 4:00 PM

Venue: Commercial Press Tsim Sha Tsui Book Centre

Return to School: Around 5:15 PM (subject to traffic conditions)

Remarks:

- The school will arrange coach transportation for teachers and students between the school and the activity venue.
- Please ensure students bring sufficient money for book purchases.

Attendance is compulsory for all Secondary 1 students. If a student is unable to participate due to any reasons, they must remain at the school library for learning activities until the group returns to school.

Should you have any enquiries, please contact the Head of Academic Affairs, Ms. Lo King Chi, or your child's class teacher via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal